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 Forældrerepræsentanter: 

Niels Bjørn Warring (Formand) 

Daniel Schjerning  

Mette Kjær Petersen  

Nynne Helms Grandjean  

Jesper Zacho 

Inge Sundby 

Lars Ejerdahl 

 

Eksterne repræsentanter:  

Marianne Agentoft 

 

Elever:  

Pelle 

Adam 

 

Medarbejdere:  

LiseRaymond Petersen 

Hanna Lena Jönsson Dyhr 

 

Skoleledelse: 

Pernille Holmberg Johannesen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Anders Dahl 

 

Afbud:  

Pelle, Adam, 

Mødeleder 

Niels 

   Referent: Anders 

Ca. tid Punkt   Referat        

17.00  0 Godkendelse af dagsordenen. 

 

Præsentation af SB og Pernille 

Dagsordenen godkendt 

 

Præsentation af bestyrelsesmedlemmerne i forhold 

til Pernille. 

Pernille præsenterer sig selv for bestyrelsen. 

 

 0 Meddelelser: 

SFO’en 

 

Elevrepræsentanter 

 

Skolebestyrelsesformand 

 

Skoleleder 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer 

 

Personalerepræsentanter 

 

 

SFO’en: Vi er i gang med at gøre klar til de 75 nye 

elever, og der er ansat 4 medhjælpere til at være 

med til at løse opgaven. De er forsat ansat frem til 

1/8 med mulighed for forlængelse. 

 

Skolen: Der er tryk på i udskolingen i forhold til de 

forestående prøver, og den igangværende 

fagfordelingsproces. 

 

Skoleleder: Præsentation af sig selv. Vil skrive 

præsentation af sig til forældre. Ønsker 

udarbejdelse af årshjul, der kan anvendes i 

forbindelse med udarbejdelse af dagsordner. 

Ledig skolesekretærstilling forventes besat d.1. juni. 

 



 1. Ny aftale om folkeskolen – særligt om 

SB’s rolle. 

Kort orientering. 

Der er kommet en nyt oplæg til aftale om 

Folkeskolen, som forventes politisk vedtaget. 

Aftalen indeholder bl.a.et ønske om delvis 

frisættelse af skolerne. 

Noget skal implementeres, og noget kan/skal 

diskuteres i bestyrelsen og med medarbejderne. 

Ændringerne vil først kunne sættes i værk fra 

sommeren 2025. 

 

 2. Elevsamtaler – der er netop gennemført 

elevsamtaler. 

Kort orientering. 

Oplevelsen har været, det har fungeret fint. Der er 

altid nogle elever, hvor der er behov for at bruge 

ekstra tid, men det har været dejligt at have 

sammenhængende tid til at tale med eleverne. 

 

Fra bestyrelsens side kunne det være et ønske at 

vide lidt mere om/udsendt information om, hvad 

disse samtaler skulle handle om på forhånd. 

Det har desværre ikke været tilfældet i alle klasser. 

Omvendt har det også været godt ikke at kende 

spørgsmålene på forhånd, så eleverne ikke er 

”preppet” hjemmefra inden samtalerne. 

Samtalerne giver også elever mulighed for at få 

”lettet hjerterne” på det personlig plan, og det bør 

vi værne om. 

 

Referaterne fra samtalerne skal lægges i 

Meddelelsesbogen, så de kan ses af forældrene, 

og kan efterfølgende danne udgangspunkt for 

indholdet af den kommende skole/hjem-samtale. 

 



 3. Skolefest – status på planlægning, 

herunder om opbakning fra forældre 

mv. 

Skolefesten er blevet udsat, da det var skolens 

vurdering, der ikke helt var det skelet, der skulle til 

for at skabe en god fest for alle. 

Der var modstand fra nogle forældregrupper bl.a. 

pba. forestående konfirmationer mm. 

Vi ønsker som skole at præsentere kvalitet i en 

skolefest i samarbejde med forældrene, og derfor 

var det vores beslutning, at festen skulle udskydes. 

 

Skolen forslår, vi knytter skolefesten sammen med 

skolens 60 års fødselsdag i efteråret. 

Det kan være med til at give mening for alle. 

Derved kunne man lave noget undervisning, som 

skolen kan vise frem, samtidig med at forældrene 

måske kunne være med til at lave nogle 

fødselsdagskager. 

Fødselsdagen er vist den 16/9, men vi ønsker at 

holde fødselsdagen en torsdag, så vi tænker, det 

bliver deromkring. 

 

Vi skal have informeret lærerne på torsdag til Info-

mødet, så de kan informere forældrene. 

 

Mette foreslår, om man kunne lave en aften for 

trivselsrådene og bestyrelsen, hvor man sammen er 

med til at finde en god idé til koncept, der kan 

bruges igen og igen for afvikling af en skolefest. 

 

-Og så kan vi konstatere, at udmeldingen fra skolen 

om skolefesten er kommet meget sent. 

  



 4. Ny afdelingsleder – der afholdes 

ansættelsessamtaler 25. april med 

forventet ansættelse 1. juni. 

Drøftelse af udvalgets sammensætning. 

Der skal ansættes en ny afdelingsleder, der helst 

skal kunne starte her 1/6. 

Det betyder, vi skal have afviklet samtaler inden 

1/5. 

Er der én fra bestyrelsen, der ønsker at deltage i 

samtalerne. 

Der vil være en første- og en anden runde samtale. 

Niels melder tilbage til Pernille, hvem fra bestyrelsen 

der deltager. 

 

 5.  Valg til skolebestyrelsen – der skal 

afholdes valg af 

forældrerepræsentanter her til foråret. 

Vi gør status og planlægger valget. 

Vi skal have valgt nye repræsentanter til 

skolebestyrelsen, så vi har det antal inkl. 

Suppleanter og medlemmer, der er nødvendige i 

forhold antallet. 

 

Pernille redegør for det regel-/lovmæssige i 

forbindelse med valgproceduren. 

 

Inge ønsker ikke at genopstille.  

Marianne udtræder af bestyrelsen som 

repræsentant for Himmelev Gymnasium. Det vides 

ikke, om der kommer en ny repræsentant. 

Resten af bestyrelsen ønsker genvalg. Der er fire 

pladser for forældrerepræsentanter på valg i år, 

samt et ønske om tre suppleanter. Tre af de 

nuværende forældrerepræsentanter genopstiller." 

 

Mette, Niels og Pernille koordinerer datoer. 

 



 6. Skolebus som erstatning for busrute 204 

der nedlægges – Forvaltningen 

efterspørger input fra SB vedr. køretider 

om eftermiddagen for kommende 

skolebus. 

Skolebestyrelsen har indgivet høringssvar i forhold til 

nedlæggelsen.  

Der er lavet et samlet skriv fra forvaltningen til 

orientering for bestyrelsen. 

Svaret fra forvaltningen er, der bliver én kørsel om 

morgenen, og to kørsler når skoledagen for 

indskolingen er slut. Skolebestyrelsen får hermed 

mulighed for at ønske, hvornår de to 

eftermiddagsbusser skal køre hjem.  

Der er lavet et samlet skriv fra forvaltningen til 

orientering for bestyrelsen. 

 

Skolebestyrelsen ønsker at spørge/indhente 

information fra de berørte forældre. 

Jesper kommer med et oplæg fra bestyrelsen, og 

Jesper går i dialog med Anders om, hvordan vi 

praktisk kan afvikle det.  

 

 7. Evaluering af mobilpolitikken – kort 

status på proceduren 

Skolebestyrelsen ønsker en evaluering fra elever, 

lærere og forældre. 

Hvordan dette skal gøres i praksis besluttes på 

kommende bestyrelsesmøde. 

 

 8 Det kommende arbejde med revision af 

principper – kort status på de principper 

vi har valgt at tage fat i først. 

Der er tidligere lavet en prioriteret liste over, hvilke 

principper der skal gennemarbejdes igen. 

Der har været et ønske om at gøre principperne 

med overordnede, end tilfældet er nu. 

  

 9.  Evt. og punkter til kommende møder På et kommende møde kan det diskuteres, om der 

ønskes en bestyrelseslørdag, hvor der kan arbejdes 



med bl.a. principper, strategi mv. 

Oplæg om HB-elever (HBE/Højt begavede elever) 

og strategier for dette ønskes inden sommerferien. 

 

 

 

Niels Warring     Pernille Holmberg 

Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  


